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 PROTOKOLL RY 17/2020 
Datum: 2020-12-16 
Plats: Teamsmöte.  

     Närvarande: 
(* = beslutande) 

 
 
 
 
 

 
 
                                                  
 
 

frånvarande: 
 
 

Till Officiella meddelanden:  

* 
* 
* 
* 
* 

 
 

 

Johan Garli (JG), Ledamot 
David Lindström (DL), ledamot 
Stefan Ohlson(SO), Ledamot 
Lotta Lundqvist(LL), Ledamot 
Janne Rydh (JR), Ordförande 
Jocke Berg (JB), SRM 
Patrik Persson (PP), SRM 
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen 
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittèn 
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittèn 
 
 
 
 
 
 

   

 

§ 257    Mötets öppnande 
§ 258 Föregående mötesprotokoll 
§ 259 Fastställande av mötets dagordning 
§ 260 Pågående ärenden 
§ 261 Ekonomi 
§ 262 Landslag 
§ 263 SM 
§ 264 Däck 
§ 265 Teknik 
§ 266 Dispenser 
§ 267 Öppet Rallyforum 
§ 268 SGA 
§ 269 Rallyregler 
§ 270 Övriga frågor 
§ 271 Nästa möte 
§ 272 Mötets avslutande 
 

§ 257 Mötets öppnande 
 Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
§ 258 Föregående mötesprotokoll 
 Inget kvar från föregående protokoll 
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§ 259 Fastställande av dagordning 
 Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 
§ 260 Pågående ärenden 

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil. Inget nytt. 
-Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen. Bokat möte med TK den 22/12. 

§ 261 Ekonomi 
 -Budgetarbete fastställs i april 2021. 

§ 262 Landslag 
 - Inget nytt.  

§ 263 SM 
-SRM rapporterar att ”Sprint SM” kommer att ändra namn, då SM-veckans ”Sprint” äger det 
namnet. ”Stora SM” första deltävlingar i Boden 2021 ställs in pga covid. 
-Hässleholms SM har ansökt om att flytta sin tävling från 4/9 till 11/9, vilket RU anser 
olämpligt. 
-Godkänns att Säffle MK tar över Tingsryds Asfalts SM. 
-SRM jobbar för en annan  finaltävling i Asfalts SM. 
-Diskuterades om eventuell föranmälan till Asfalt/Grus SM. 
-SRM/RU jobbar på en ”pandemimanual” för att underlätta för arrangörsklubbar. 
-SRM föreslår Patrik Persson som representant för Sverige, i Nordiskt Mästerskap. 

§ 264 Däck 
-Inget nytt. 

§ 265 Teknik 
-Ärendet om import av rallybil godkänns om Igångsättningstillstånd och  
Ursprungskontrollen är  uppfylld. 
-TK tar med sig frågan om andra bakvingar till NAT 4WD, kommer att diskuteras på ett 
regelmöte mellan TK och RU. 
-TK godkänner inte tolkningen av höjd på stötdämpare i bak, övre ledpunkt skall vara under 
rutans kant. Gäller Gr.Hb. De tar detta till nästa homologeringsmöte i januari 2021. 

 -Ärende om pedalställ bordlägges till nästa TK möte. 
 -Ärende om förlängning av tankar med mjuk(gummi) blåsa godkänns inte. RU svarar. 
 -Ärende med S40 med 170 hk motor som har 16”-hjul original, rekommenderas ägaren att  
 köpa 15”s tävlingsfälgar. RU svarar. Diskuterades att detta är ett stigande problem när nyare  
 bilmodeller kommer in i Gr.F/E. 
 -RU justerar not om restriktor i Tävlingsreglerna. 
 -Diskuterades extraljus med antal ljuspunkter. Konstruktioner av ramp, med många       
 ljuspunkter, är det en. Antal ljuspunkter totalt är 8 inkl huvudstrålkastare. 
 Med en ”ramp” blir det också en säkerhetsfråga hur montaget är på bilen. 
 -Arbetet med att förtydliga FIA Rallyklasser har påbörjats av TK. 

§ 266 Dispenser 
-Ärende om kartläsarlicens till handikappad utövare tas med SBFs Förbundsläkare. 

§ 267 Öppet Rallyforum 
-Inget nytt. 

§ 268 SGA   
-Nästa Teamsmöte planeras till 31/1 2021. 
-Ny SGA i Södra är Ola Schönström. 
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§ 269 Rallyregler 
-RU jobbar vidare med Tekniska Regler. Klara är Tekniska Regler Rally, Nya Gr.F, Grupp HB 
och de kommer att publiceras. 
-Diskuterades att text som är regler har flyttats till hemsidan, som oroar RU. UW tar detta 
med sig. 

§ 270 Övriga frågor 
-Swedish Rally är inställt pga problem med tillstånd. 2022-års upplaga utvärderas nu. 
-Diskuterades om pandemins verkningar för klubbar, tävlanden och funktionärer. Hur kan vi 
hjälpa? UW trycker på att FS vill ha indikationer från RU. Vidare att Distrikten skall bygga en 
bra relation/kontakt till myndigheterna. 

§ 271 Nästa möte 
 -Nästa möte 4/1 kl. 20.00. 

§ 272 Mötets avslutande 
 -Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00. 

 
 
 
 
 
 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Lotta Lundqvist Janne Rydh 


